
Studstrup Borgerforening Bestyrelsesmøde
Møde 26/9 2023 kl 19:00 hos Michael
Til stede: Berit, Louise, Michael, Lisbeth, Torben og Niels

● Godkendelse af referat fra sidst

Godkendt

● Hængepartier

○ Badebro: Kommunen har måske lovet mere end de kunne angående helårsbro. Vi

sætter det midlertidigt i bero.

○ Trafik: Lisbeth er tovholder. Ser om hun kan lave nyt trafikudvalg som i dialog med

fællesrådet kan arbejde for bedre forhold i Studstrup.

○ Studstrupværket: Vi vil stadig gerne have møde med studstrupværket.

○ Skovbane: Louise er ved at nedsætte nyt udvalg og har møde med dem snarest.

○ Skilt: Michael køber.

● Overståede arrangementer

○ Sankt Hans: På trods af manglende bål kom der mange mennesker. Der blev sunget

og solgt kage m.m. Birger solgte pølser. Succes med salg. Vi prøver igen næste år.

○ Sommerfest: Seniorarrangement var en succes. Det var velbesøgt og folk var

tilfredse. Udvikles med grill til næste år. BAU navigerede godt i det danske

sommervejr og på trods af regn blev familiedagen en succes. BAU kigger på at udvide

børnedisko med fælles spisning af madpakker. Flere simple lege for forskellige aldre.

Fx rundbold, kongespil. Voksenfesten gik rigtigt fint med 94 tilmeldte. God mad og

glade mennesker - måske kunne musikken under maden være mere dæmpet eller

undværet. Kunne det være en ide med bordkort? Kunne datoen meldes ud tidligere.

(Det står forkert på hjemmesiden)

○ Garage Lopper: Der var stigende antal boder gerne en længere periode. Gerne lidt

mere samlet i byen.

● Kommende arrangementer

○ Halloween BAU er i gang. Hvornår rasles der?

○ Juletræsfest BAU er i gang

● Økonomi

○ Vi har næsten nået målet på 220 medlemmer. Vi har pt 213 medlemmer.

○ Sankt Hans er dyrere i år da vi har valgt et større arrangement.

○ Sommerfesten hænger fint sammen og festen i sig selv er i balance.

○ Generelt ser regnskabet fint ud pt.

○ Vi afsætter 1000 kr til senior bordtennis.



● Aktuelle sager

○ VAU har flere arrangementer til kommende sæson.

○ BogSkur: Der er skaffet materiale. Vi mangler tilladelse til at stille det op.

○ Mobilmast: Der er indsendt høringssvar.

○ Solceller/vindmøller: Der er indsendt høringssvar og vi forsøger at være med i

diverse arbejdsgrupper.

● Hjemmeside

○ En ny hjemmeside vil koste 6000-8000 kr.

○ Mere levende.

○ Lisbeth, Michael, Anders og Michael opfordres til at mødes i en snak herom.

● Eventuelt

○ Film henvendelse: Vi har ikke pt et behov.

○ Det vælges en næstformand fra nu og indtil jul for at kunne træde til i den periode

hvor Louise lige har født. Torben er valgt.

○ Næste møde 9. januar 19.00 hos Louise


